



Blazing Star Fencing Group On-Going Programme - Terms and Conditions

- Students opted to purchase 32 lessons (“Purchased lessons”) on enrollment, an additional 8 Group lessons and 1 Individual lesson will be offered to students for free (“FOC lessons”). FOC Individual lesson should attend within 2 months from the date of 1st Group lesson attended. All Group lessons (Purchased and FOC lessons) should have finished within 8 months from the date of 1st Group lesson attended, all unattended lessons will be waived;
- Students opted to purchase 16 lessons (“Purchased lessons”) on enrollment, an additional 4 Group lessons will be offered to students for free (“FOC lessons”), all lessons (Purchased and FOC lessons) should have finished within 4 months from the date of 1st Group lesson attended, all unattended lessons will be waived;
- Students opted to purchase 8 lessons should finish the lessons within 2 months from the date of 1st Group lesson attended, all unattended lessons will be waived;
 - Registered courses are **Neither Transferable Nor Refundable** except when a course is cancelled;
 - **No Course Fee Will Be Refunded For Unattended Lessons;**
 - **All unattended lessons will be waived. ONLY** if the student is required hospitalization, in which case and with relevant proof, Blazing Star shall exercise discretion to grant an extension in light of the circumstances ;
 - In the need of absence, make-up class have to be arranged within the prescribed time limit ;
 - By signing up for Blazing Star, you (as participant or parent) confirm that you (as participant) or your child is in good physical condition to exercise ;
 - Under no circumstances will Blazing Star and/ or its employees be held liable for any damages for property loss during a class howsoever arises ;
 - In case of any dispute, Blazing Star reserves the right to make final decision

Group Lessons – What Should Know Before Enrollment

	Course Fee Payment Mode	Time to Finish the Lessons
<input type="checkbox"/>	4 Trial Lessons Only offer for new students	All lessons to finish within a month All unattended lessons will be waived
<input type="checkbox"/>	8 Lessons	All lessons to finish within 2 months All unattended lessons will be waived
<input type="checkbox"/>	16 Lessons 4 additional lessons for free	All lessons to finish within 4 months All unattended lessons will be waived
<input type="checkbox"/>	32 Lessons 8 additional Group lessons & 1 Individual lesson for free	FOC Individual lesson to attend within 2 months All lessons to finish within 8 months All unattended lessons will be waived

Student’s Signature: _____ **Parent’s Signature:** _____

Name of Student: _____ **Name of Parent:** _____

Date: _____ **Date:** _____



培星劍擊 小組常規課程 - 條款及細則

- 選擇 32 節課堂 (“繳費課堂”) 繳費模式購買課程可獲附加 8 節小組課堂及 1 節個人單對單課堂 (“免費課堂”); 免費個人單對單課堂須於開始第一節小組課堂日期 2 個月以內完成; 所有小組課堂 (“繳費或免費課堂”) 須於開始第一節小組課堂日期起 8 個月內完成, 所有到期未完成課堂將會被取消;
- 選擇 16 節課堂 (“繳費課堂”) 繳費模式購買課程可獲附加 4 節小組課堂 (“免費課堂”), 所有課堂 (“繳費或免費課堂”) 須於開始第一節小組課堂日期起 4 個月內完成, 所有到期未完成課堂將會被取消;
- 選擇 8 節課堂繳費模式購買課程須於開始第一節小組課堂日期起 2 個月以內完成該 8 節課堂, 所有到期未完成課堂將會被取消;
 - 已報名課程, 除了因為有關課程取消, 已繳課程費用 **不能轉讓或退還**;
 - **所有到期未完成課堂, 已繳課程費用不會退還**;
 - **所有到期未完成課堂將會被取消**, 除學員 **需住院**, 經獲取相關證明, 培星會因應個別情況酌情處理延長到期日;
 - 如缺席課堂, 請於到期日前自行安排於其他時段補堂;
 - 課程一經報名, 代表您 (作為參與者或以家長身份) 確認您 (作為參與者) 或您的小孩健康狀況良好, 適合參與該活動;
 - 無論任何情況, 培星及/或其員工將不會就任何財物掉失引致的損失 (不論是任何原因導致) 承擔責任;
 - 培星保留在登記註冊前對課程費用、取消、改動課堂及/或改動時間表的權利, 及對條款作出增加或改動;
 - 如有任何爭議, 培星保留最終決定權。

小組課程登記註冊前需知

課程費用付款模式	課堂完成時限
<input type="checkbox"/> 4 節課試堂 新學員專享	所有課堂須於一個月內完成 所有到期未完成課堂將會被取消
<input type="checkbox"/> 8 節課堂	所有課堂須於兩個月內完成 所有到期未完成課堂將會被取消
<input type="checkbox"/> 16 節課堂 附加優惠 4 節小組課堂	所有課堂須於四個月內完成 所有到期未完成課堂將會被取消
<input type="checkbox"/> 32 節課堂 附加優惠 8 節小組及 1 節個別課堂	個別課堂須於兩個月內完成 所有小組課堂須於八個月內完成 所有到期未完成課堂將會被取消

學生簽名: _____ 家長簽名: _____

學生姓名: _____ 家長姓名: _____

日期: _____ 日期: _____